

## **Beach Authority** **Communiqué**

### **Demande d'Autorisation pour Utiliser la Plage Publique**

Il est porté à la connaissance du public qu'en vertu de la '*Beach Authority (Use of Public Beach), Regulations 2004*', le public est informé que toute personne ou organisme qui souhaite entreprendre des activités (y compris le camping), rassemblement public ou autre divertissement doit faire une demande à l'Autorité en bonne et due forme (First Schedule) au préalable au moins 21 jours avant la tenue de l'activité.

**Note :** Les formulaires sont disponibles au siège principal et en ligne sur le site de l'Autorité <http://www.beachauthority.mu>

**Beach Authority**

**Date: 9 février, 2016**

## **Beach Authority** **Communiqué**

### **Authorisation to Use Public Beach**

In line with Section 3 of the *Beach Authority (Use of Public Beach) Regulations 2004*, the public is hereby informed that any person or body who wishes to undertake/hold or organise any activity (including camping), any public gathering or public entertainment, on any public beach, shall make an application to the Authority in the form specified in the First Schedule **at least 21 days** before holding of such an activity.

**Note:** application forms are available at the Head Office or can be made online through the Website of the Authority <http://www.beachauthority.mu>

**Beach Authority**

**Date: 9 February, 2016**